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o estiga darrere del Sr. Roures.

I si es pensa canviar la finalitat al museu.

7/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que en desembre van eixir unes 
declaracions del Sr. Alcalde a la premsa dient que es tancava o 
es volia canviar el centre de dia i pregunta si ja li tenen buscat un 
altre ús al centre de dia.

El Sr. Alcalde diu que no ha fet mai eixes declaracions.
El Sr. Zaragozà pregunta si és una interpretació del periodista.
El Sr. Alcalde diu que sí, que el centre de dia serà sempre centre 
de dia.
La Sra. Montull pregunta què deia la notícia.
El Sr. Zaragozà respon que el titular deia que s’està buscant una 
altra utilitat per al centre de dia.

8/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta con estan les conversacions o 
tramitacions per a poder aprovar l’abocador d’inerts, a l’Argila.

El Sr. Alcalde respon que va mantindre conversacions amb 
l’empresa Traimed21, i va enviar una carta i encara espere 
contestació.

9/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta sobre l’obre del FEIL quin és 
el número de parats que conste a l’expedient.
El Sr. Viol diu que la previsió estimada és la dotzena de persones 
per a treballar, però que tot depèn del període d’execució de 
les obres,  i la previsió d’aturats és de sis o set, i es pretén obrir 
una borsa de treball per a desempleats interessats, i que les 
empreses recórreguen en primer lloc als aturats del poble.

10/ El Sr. Zaragozà Muñoz pregunta si es té una previsió del que 
es pagarà per casa per a fer la pavimentació dels carrers, si s’ha 
fet la memòria valorada.

El Sr. Viol diu que el projecte per a la pavimentació encara està 
en fase d’estudi.
El Sr. Alcalde diu que es donarà tota classe de facilitats a la gent 
per a pagar.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu al Sr. Alcalde que li va preguntar xifres 
de parats, que avui la xifra d’aturats a les Coves és de seixanta-
quatre.

11/ La Sra. Orient Julian diu que tenen constància per escrit 
de la tramitació de la reforma del col·legi públic i pegunta a la 
Sra. Montull per què en un ple de juny de dos mil set va dir 
que en converses amb la conselleria negaven que existira cap 
projecte.

La Sra. Montull respon que el projecte a hores d’ara encara no 
està fet.
La Sra. Orient li pegunta si s’ha ficat en comunicació amb 
CIEGSA.
La Sra. Montull respon que s’ha ficat en contacte amb el director 
territorial.
La Sra. Orient diu que CIEGSA és l’empresa que ho porta i té 
tota la documentació.
La Sra. Montull respon que a qui correspon posar-se en contacte 
és a CIEGSA amb l’ajuntament.
La Sra. Orient diu que l’interessa a l’ajuntament.
La Sra. Montull diu que per això s’han menejat.
La Sra. Orient pregunta per què en una reunió amb els pares, 

després de la visita de l’inspector, van dir que desconeixien el 
paper de CIEGSA.
La Sra. Montull respon que això no és veritat, que l’inspector es 
va reunir amb els pares i diu que en setembre es va remetre un 
escrit de CIEGSA demanant un solar més gran perquè no ni hi 
ha prou metres.
La Sra. Orient diu que l’escrit diu que necessite un solar de mil 
metres.
La Sra. Montull diu que l’inspector diu als pares que en setembre 
de dos mil sis es va remetre una carta a l’ajuntament demanant 
més metres, i això és el que li van dir a ella varis pares. Que a 
l’ajuntament no conste cap escrit on es diga que no n’hi ha prou 
metres al solar que hi ha en l’actualitat. Que l’escrit no demane 
més metres. I va mostrar l’escrit als pares, i també la contestació 
de l’ajuntament, que CIEGSA va demanar una descripció tècnica 
del solar.
La Sra. Orient diu que la Sra. Montull va dir que Reme va dir que 
no els havia arribat res de la petició d’una escola nova que feia 
l’AMPA, i a ella li va dir que sí i que oferira un solar l’ajuntament.
La Sra. Montull pregunta a qui ho va dir.
La Sra. Orient pregunta qui va remetre la carta.
La Sra. Montull diu que l’AMPA i no l’han contestada, que 
pregunte a l’AMPA si Conselleria ha contestat. Que d’aquella 
carta ja va informar al ple, i encara no han contestat
La Sra. Orient li pregunta si després de tot això s’ha ficat en 
contacte amb CIEGSA.
El Sr. Alcalde crida a l’orde a la Sra. Orient i li diu que a on vol 
arribar, a prec o pregunta.
La Sra. Orient demana a la Sra. Montull que es fique en contacte 
amb CIEGSA perquè manque documentació.
La Sra. Montull diu que farà el que crega oportú.
La Sra. Orient diu que les obres porten dos anys de retràs.
La Sra. Montull diu que no, que des de dos mil quatre va el 
tema.
La Sra. Orient diu que l’aprovació és de setembre de dos mil 
sis.
El Sr. Alcalde pregunta l’aprovació de què.
La Sra. Montull diu que l’aprovació del projecte no està feta.
La Sra. Orient diu que no està acabat perquè manque 
documentació.
La Sra. Montull diu no està fet, i pegunta que qui va demanar la 
documentació.
La Sra. Orient diu que CIEGSA.
La Sra. Montull diu que la van remetre quan governava el partit 
popular.
La Sra. Orient diu que no la tenen tota. Que si al setembre de 
dos mil set van dir que això no existia.
La Sra. Montull diu que el set de març de dos mil set en 
contestació a la petició de vint-i-dos de gener de dos mil set 
es remet un escrit a l’ajuntament que s’informa de l’estat del 
projecte i que es remetia el projecte bàsic quan estiga fet, ja que 
encara no està fet, a fi de sol·licitar la pertinent llicència d’obres 
i es designarà l’arquitecte que el redacte. Que si l’ajuntament ha 
remès la documentació que s’ha sol·licitat, des de novembre de 
dos mil sis i encara no està fet el projecte. Que l’ajuntament ha 
de preguntar a la direcció territorial i si diuen que cal preguntar 
a CIEGSA es farà.
La Sra. Orient diu que l’ajuntament s’ha de dirigir a qui 
s’encarregue de construir els centres.
El Sr. Alcalde diu que han remés un escrit dient que està pendent 
de designar l’arquitecte que redacte el projecte.
La Sra. Montull diu que s’han remès varis escrits sobre este 
tema.


